

## EU Konformitätserklärung *EU Declaration of Conformity*

Dokumentnummer / Document number: 3-0087-0S03-D01

Die Firma  
*The company*

**STAR ELECTRONICS GmbH & Co. KG**  
Jahnstraße 86, D-73037 Göppingen

bestätigt hiermit, dass das Produkt  
*herewith confirms that the product*

Product name: **FL3X Device-L<sup>2</sup>**  
Product number: **3-00870S03-01**  
Product options: **WiFi antenna**

übereinstimmt mit den Bestimmungen folgender EU-Richtlinie(n) in den aktuellen Fassungen  
*conforms to the provisions of following EU Directive(s), including current amendments*

**2014/53/EU** Richtlinie über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG  
*Directive on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC*

**2011/65/EU** Richtlinie zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten  
*Directive on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment*

Zur Beurteilung wurden folgende Normen herangezogen:  
*The following standards have been used to assess the product:*

EN 61000-4-2	2009
EN 61000-4-3	2006 + A1:2008 + A2:2010
EN 61000-4-4	2012
EN 61000-4-5	2014 + A1:2017
EN 61000-4-6	2014
EN IEC 61000-6-2	2019
EN 61000-6-4	2007 + A1:2011
EN 61326-1	2013
ETSI EN 300 328	V2.1.1
ETSI EN 301 489-1	V2.2.3
ETSI EN 301 489-17	V3.2.2

Folgende Betriebsbedingungen sind vorauszusetzen:  
*Following operating conditions are assumed:*

- Die Tests wurden durchgeführt mit den dafür vorgesehenen Kabeln.  
*The tests were performed with the designated lines.*
- Dies ist ein Produkt der Klasse A. In Wohnumgebungen kann dieses Produkt Funkstörungen verursachen. In diesem Fall obliegt es dem Anwender, angemessene Maßnahmen zu ergreifen.  
*This is a class A product. In a domestic environment this product may cause radio interference in which case the user may be required to take adequate measures.*

# STAR COOPERATION®

Your Partners in Excellence

Diese Konformitätserklärung verliert ihre Gültigkeit, wenn Modifikationen am Produkt vorgenommen werden.  
*This declaration of conformity becomes invalid if the product is modified.*



Göppingen, 09.07.2024

 ppa. 

Unterschrift Geschäftsleitung: Henning Lange, Klaus Heider  
*Authorized signature general management: Henning Lange, Klaus Heider*